
Referat af ordinær generalforsamling i Herstedvester Grundejerforening 

Mandag d. 19. marts 2023 kl. 19.00 i Herstedvester Forsamlingshus 

Referent: Line Matthäi 

 

1. Valg af dirigent – Peter Holm blev valgt 

2. Formandens beretning – Sverres beretning blev godkendt og er vedlagt på hjemmeside 

3. Forelæggelse af regnskab for 2022. Jette fremlagde regnskabet – Regnskabet blev godkendt. 

4. Forelæggelse af budget for 2023. Jette fremlagde budgettet – Budgettet blev godkendt. 

5. Forslag fra bestyrelse og medlemmer – Ingen forslag. 

6. Valg af bestyrelse og suppleant 

a. Formanden vælges lige år. Formanden ikke på valg. Sverre Lorenzen 

fortsætter. 

b. Kassereren vælges ulige år. Kassereren er på valg. Nuværende kasserer Jette 

Kristensen genopstiller. Jette blev genvalgt. 

c. Bestyrelsesmedlem nr. 1 vælges i ulige år. Bestrides nu af Anne Winther. Anne 

genopstiller. Anne blev genvalgt 

Bestyrelsesmedlem nr. 2 vælges i ulige år. Bestrides nu af John Søberg. John 

genopstiller. John blev genvalgt, 

Bestyrelsesmedlem nr. 3 vælges i lige år. Bestrides af Line Matthäi. Ikke på 

valg. 

Bestyrelsesmedlem nr. 4 vælges i lige år. Bestrides af Fie Holm. Ikke på valg. 

d. Valg af suppleanter. 

Suppleant nr. 1 vælges i lige år. Bestrides aktuelt af Helle Iversen. Ikke på valg. 

Suppleant nr. 2 vælges i lige år. Bestrides af Mikkel Torp. Mikkel genopstiller. Mikkel 

blev genvalgt. 

7. Valg af revisor 

Revisor nr. 1 vælges i lige år. Bestrides af Christian Halkjær. Ikke på valg. 

Revisor nr. 2 vælges i ulige år. Bestrides af Jesper Nørgård. Jesper genopstiller. Jesper 

blev genvalgt. 



8. Eventuelt 

Grundejerne opfordres til at ringe til Vestegns Politi, hvis der bliver kørt for stærkt på Skallerne 

eller andre steder. 

Ønske om Påbud af 30 km/t i Herstedvester landsby. Bestyrelsen har forsøgt, men vi har dog ikke 

nogen målinger der viser at der køres for stærkt. Bestyrelsen håber på at kommunen vil 

gennemføre en ny tælling her i foråret. 

Krydsningen af Damgårdsstrædet og Herstedvesterstræde er farlig og Helle oplyste om at 

kommunen har et projekt med en hævet flade projekteret, så det kun bliver muligt at køre til 30 

km/t. 


